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Overeenkomstig artikel 23, lid 1 en 2 van het Regelement van Orde stellen de fracties van BBB en JA21 de 
volgende schriftelijk vragen aan het college van Gedeputeerde Staten over COA locatie Bont.

Schriftelijke stalenvragen van de Statenfractie van de BBB en JA21 over - Aankoop Stikstof en 
bestemming, ingediend op 18 maart 2024, en de antwoorden daarop van het college van 
Gedeputeerde Staten zoals vastgesteld op 16 april 2024 (3245668).

De aankoopprijs van het bedrijf Oosterringweg 47 te Bant is vermeld in het kadaster en is 
daarmee openbaar. Zit in de aankoopprijs ook de prijs van de stikstof verdisconteerd?

Antwoord:
De stikstof is door de agrariër separaat verkocht aan de provincie. Deze verkoop staat niet in 
het kadaster en is dus ook niet in de in het kadaster vermelde aankooprijs opgenomen.

Heeft het COA het college benaderd over verkoop van de stikstof rechten nu het de locatie wil 
verkopen? Zo ja, Wat was de reactie van de provincie?

Antwoord:
Het COA heeft aangegeven het bedrijf te willen verkopen en heeft dit kenbaar gemaakt aan de 
provincie. De provincie heeft hier kennis van genomen.

Is er een risico op ondermijning als de boerderij niet meer als veehouderij actief is?

Antwoord:
De locatie is in bezit van het COA. Dat houdt in dat het COA erop moet toezien dat er geen 
illegale praktijken worden uitgeoefend.

Wordt het bedrag dot de provincie heeft betaald voor de stikstof ook openbaar gemaakt? Zo nee 
waarom niet?

Antwoord:
Deze informatie is vertrouwelijk. Uw Staten in de vorige periode zijn hierover onder 
geheimhouding geïnformeerd.

tndien de locatie niet als opvanglocotie wordt gebruikt, wat is dan volgens GS een alternatief 
gebruik? Kon dat weer voor veehouderij zijn? Kon de locatie gebruikt worden voor huisvesting 
van arbeidsmigranten? Heeft de provincie hier een rol in, zo ja welke?

Antwoord:
De andere invulling van de locatie is niet zozeer aan ons, maar aan de eigenaar van de locatie. 
Voor een andere invulling is instemming nodig van de gemeente Noordoostpolder. Het 
ruimtelijk beleid van de gemeente vormt hiervoor het kader.

Welke rol heeft de gemeente als het gaat om keuze over het gebruik van de locatie en/of de 
aanwending van stikstof?

Antwoord:
De gemeente is bevoegd gezag op het gebied van ruimtelijk ordening. Degene die de stikstof 
bezit gaat over de aanwending ervan.
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8. Zit de stikstof in de stihstofbanh en zo ja welhe doelen kan de provincie bereiken met het inzetten 
van de aangekochte stikstof en hoe gaat de provincie dot doen?

Antwoord:
De stikstof zit niet in de stikstofbank van de provincie of van het Rijk. De verkoper heeft de 
stikstofruimte nog in gebruik. Gedeputeerde Staten hebben besloten deze stikstof in te willen 
zetten voor PAS-melders.

9. Heeft de uitspraak van de RvS van onlangs over PAS-melders en additionaliteit consequenties 
voor de door de provincie gekochte stikstof?

Antwoord:
ja. De uitspraken met betrekking tot de PAS-melders laten zien dat de door de provincie 
verkregen stikstofruimte ingezet kan worden voor het afwijzen van handhavingsverzoeken 
tegen PAS-melders. Stikstofruimte kan pas worden gebruikt voor toestemmingverlening, - zoals 
het legaliseren van PAS-melders - als is aangetoond dat er een neerwaartse trend is in de totale 
stikstof depositie op de desbetreffende stikstof gevoelige Natura 2000-gebieden en duidelijk 
is dat deze stikstofruimte niet nodig is voor het in een goede staat van instandhouding brengen 
ervan (bijv, omdat dit met andere maatregelen wordt bewerkstelligd).

7. Indien de locatie niet als opvanglocatie wordt gebruikt, wat betekent dat voor de door de 
provincie gekochte stikstof?

Antwoord:
De vergunningsruimte is in bezit van de provincie en de provincie gaat over de aanwending 
ervan.

77. Hoe werkt het met de 30% afroming t.b.v. natuur? En additionaliteit?
12. Is die 30% voor de Wieden-Weerribben of voor de Flevolandse natuur?

Antwoord op vraag 11 en 12:
Pas als voldaan wordt aan de additionaliteitseis - zoals aangegeven bij vraag 9 - kan 
beschikbare stikstof worden ingezet voor andere doeleinden. Er kan maximaal 70% van de 
ingebrachte stikstof worden gebruikt. Dit heeft op termijn een positief effect op de natuur, 
zowel de Wieden-Weerribben als de Flevolandse natuur.

70. Om hoeveel stikstof gaat het?

Antwoord:
9.506,00 kg stikstof

13. Welk deel van de provinciale opgave stikstof uit de FAS kan worden gerealiseerd met de 
gekochte stikstof?

Antwoord:
De opgave in de FAS heeft betrekking op de gehele provincie Flevoland en bedraagt 442 ton 
stikstof. De stikstof van de bedoelde locatie bedraagt ca. 2% van deze opgave.

74. Hoeveel PAS-melders kunnen gelegaliseerd worden met de gekochte stikstof?

Antwoord:
Dit hangt af van een aantal samenhangende factoren, zoals de omvang van de benodigde 
stikstofruimte voor de desbetreffende PAS-melders en de locatie van de desbetreffende PAS- 
melders. Afhankelijk van de keuze welke PAS-melders gelegaliseerd mogen en kunnen worden, 
zijn het er maximaal 10. Gelet op het legalisatieprogramma van het Rijk wordt bij de keuze van 
de PAS-melders de voorkeur gegeven voor de combinatie die de minste restruimte aan stikstof 
geeft.
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76. Kan de stikstof door het rijh geclaimd worden voor haar eigen opgaven? 
Antwoord:
De stikstof is van de provincie. Het is aan de provincie de stikstof in te zetten.

75. Hoe maaht u de afweging welhe PAS-melders gelegaliseerd hunnen worden?

Antwoord:
De afweging is afhankelijk van een aantal factoren. Naast het hiervoor genoemde onder vraag
14 dient ook rekening gehouden te worden met Europese regelgeving zoals die voor 
staatssteun, transparantie en mededinging.


